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Course Highlights  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

About the Speaker 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Date : Thursday 22 December 2016 
Time : 6:30pm – 7:00pm (Registration) 

7:00pm – 9:00pm (Seminar) 
Venue : Macau Science Centre Room 3 & 4 

Language : Cantonese, supplemented with English material 

Fee : MOP50.00  

CPD hours : 2 hours 
Certification  Certificate of attainment will be issued to participants for completing the event 

 

 

 

 

 

Gloria Luk 
Partner 
Deloitte China 
 
Gloria is the Deloitte partner, and has served in both Hong Kong and UK Offices. Her responsibility is to provide the 
Audit & Advisory Services with major focus in the financial services, consumer business, and gaming industry. She has 
extensive experience in performing risk and control review for clients' operations and IT for both local and overseas 
locations. Moreover, she has experience in performing risk assessments of the clients' operations against the internal 
procedures, industry standards and regulatory requirements. 

 
Gloria holds Master degree of Business Administration. Prior to this, she graduated with Honour Bachelor of Business 
Administration in Accounting and Honour Bachelor of Law.  
 
She is the fellow members of Hong Kong Institute of Certified Public Accountants (FCPA) and The Association of 
Chartered Certified Accountants, United Kingdom (FCCA). Other qualifications held by Gloria include: Certified 
Information Systems Auditor, USA (CISA), Certified in the Governance of Enterprise IT, USA (CGEIT) and Certified 
Internal Auditor, USA (CIA). 
 

Topics  Content 
Cyber Threats – Your Worst Nightmare Why cybersecurity is a threat?  

How does it impact the management?  
How can we prevent it and how to boost up the end user 
awareness? 

IT-enabled Business Trends From BYOD, Social Media, Big Data, to Cloud Computing, what 
are the common challenges in this digital era?  

Place the Company in Emerging Technologies How companies leverage the emerging technologies?  
Is social media network relevant? What about cloud solution or 
mobile solution?  
How can these emerging technologies benefit the business? 

 



 

《博彩及旅遊業之網絡安全和新興科技》研討會 

2016 年 12 月 22 日星期四 
主辦機構: 

 
 
 
  
 
 
  
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

本次研討會重點: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

關於演講者: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

日期 : 2016 年 12 月 22 日星期四 

時間 : 6:30pm – 7:00pm (註冊) 

7:00pm – 9:00pm (研討會) 

地點 : 澳門孫逸仙大馬路澳門科學館會議室 3 & 4 

語言 : 廣東話         (附英語講義) 

費用 : 澳門幣 50 元 

出席時間 : 2 小時 

證書  完成研討會之人士可獲頒發出席證書 

 

 

 

 

 

陸思慧 

合夥人 

德勤中國 

 
陸思慧女士是德勤中國合夥人，曾服務於香港和英國的分所，主要向金融業、消費業和博彩業提供審計和諮詢服務。她

為本地和海外地區客戶提供科技及運營風險和內控審查服務範疇上擁有豐富的經驗。此外，她還具有根據內部程序，行

業標準和監管要求對客戶運營進行風險評估的經驗。 

 
陸女士擁有工商管理碩士學位。在此之前，她獲得會計學的榮譽工商管理學士和法學榮譽學士。 

 

她為香港會計師公會（FCPA）和英國特許公認會計師公會（FCCA）的資深會員。陸女士擁有的其他認可包括：註册信

息系統審計師（CISA），企業信息科技管治認証（CGEIT）和註册內部審計師（CIA）。 
 
 

主題 內容 

網絡威脅 – 你最可怕的噩夢 為什麼網絡安全是一個威脅？ 
它怎樣影響到管理層？  
我們應如何避免網絡威脅並提高終端用戶的意識？ 

資訊科技化業務的趨勢 從自帶設備、社交媒體、大數據到雲端運算，在這數碼時代有甚麼

常見的挑戰？ 
 

將企業躋身於新興科技年代 企業如何利用新興科技？ 

社交媒體網絡是否相關？流動解決方案及雲端解決方案對企業又是

否息息相關呢？ 

這些新興科技如何使業務受益? 
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Enrollment Form (Please use block letters)  
報名表（請用正楷） FAX/ 圖文傳真: (853) 2855 0082 

 

Full name (Mr. / Miss/ Ms.)    Member Non-member 
姓名 (先生/小姐/女士)    會員 非會員 

Position   Organization    
職位    機構名稱    

Correspondence address      
通訊地址    

Mobile   Email   
手提電話   電郵   

 

 
Payment: Please transfer your admission fee to bank account: Bank of China: 01-01-10-050188 
Bank account name: Associação de Contabilistas Registados de Macau 
For further information, please contact (853) 2855 3380 
Please include the name of the participant on the deposit slip and fax/ email (2855 0082 / acrm@acrm.org.mo) to Macau Society 
of Registered Accountants. 
 
付款 : 請存款至銀行帳戶 : 中國銀行 : 01-01-10-050188  

帳戶名稱 : 澳門註冊會計師公會  

諮詢電話 : (853) 2855 3380 

請在存款單寫上參與者的名字，並將之圖文傳真/ 電郵 ( 2855 0082 / acrm@acrm.org.mo ) 到本會。 


